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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 października 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, z okazji jubileuszu 75-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Mirocinie Górnym, skierował do wszystkich druhów gratulacje 

oraz wyrazy uznania za ofiarną służbę, trud i poświęcenie. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

4. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne: 

- Policja, 

- Straż Miejska, 

- Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 

5. Realizacja zadań statutowych organizacji i jednostek związanych ze sportem, kulturą, 

rekreacją i turystyką, w tym: 

- Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, 

- Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kożuchowie, 
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- Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy Kożuchów, 

- kluby sportowe i stowarzyszenia. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

7. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. zmieniającej uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych w Gminie Kożuchów. /numer druku XXXIV/1/16/ 

8.2. wysokości stawek podatku od nieruchomości w Gminie Kożuchów. /numer druku 

XXXIV/2/16/ 

8.3. przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków. /numer druku XXXIV/3/16/ 

8.4. nadania nazwy rondu na terenie miasta Kożuchów. /numer druku XXXIV/4/16/ 

8.5. przyjęcia do realizacji wspólnie z Gminami: Kolsko, Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, 

Otyń i Siedlisko przedsięwzięć w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja 

Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego”. 

/numer druku XXXIV/5/16/ 

8.6. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXIV/6/16/ 

8.7. bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

własność Gminy Kożuchów.  /numer druku XXXIV/7/16/ 

8.8. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXIV/8/16/ 

8.9. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXXIV/9/16/ 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXIII. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego 

subObszaru Funkcjonalnego. /numer druku XXXIV/10/16/  

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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- udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól w celu realizacji projektu pn. „Przyjazna 

Komunikacja Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru  

Funkcjonalnego” w 2016 roku. /numer druku XXXIV/11/16/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

4. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne: 

- Policja, 

- Straż Miejska, 

- Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 

5. Realizacja zadań statutowych organizacji i jednostek związanych ze sportem, kulturą, 

rekreacją i turystyką, w tym: 

- Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, 

- Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kożuchowie, 

- Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy Kożuchów, 

- kluby sportowe i stowarzyszenia. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

7. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. zmieniającej uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych w Gminie Kożuchów. /numer druku XXXIV/1/16/ 

8.2. wysokości stawek podatku od nieruchomości w Gminie Kożuchów. /numer druku 

XXXIV/2/16/ 

8.3. przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków. /numer druku XXXIV/3/16/ 

8.4. nadania nazwy rondu na terenie miasta Kożuchów. /numer druku XXXIV/4/16/ 

8.5. przyjęcia do realizacji wspólnie z Gminami: Kolsko, Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, 

Otyń i Siedlisko przedsięwzięć w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja 

Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego”. 

/numer druku XXXIV/5/16/ 
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8.6. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXIV/6/16/ 

8.7. bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

własność Gminy Kożuchów.  /numer druku XXXIV/7/16/ 

8.8. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXIV/8/16/ 

8.9. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXXIV/9/16/ 

8.10. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego. /numer druku XXXIV/10/16/ 

            8.11. udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól w celu realizacji projektu pn. 

„Przyjazna Komunikacja Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru  

Funkcjonalnego” w 2016 roku. /numer druku XXXIV/11/16/ 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXIII. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację Burmistrza Kożuchowa 

o złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt.3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił informację 

Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja 

w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Ozgowicz Sławomir – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowej Soli, przedstawił informację z funkcjonowania Państwowej Straży Pożarnej, 

odpowiedzialnej za bezpieczeństwo publiczne w Gminie Kożuchów. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, przywołał do porządku 

zgromadzonych gości.  
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Ozgowicz Sławomir – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowej Soli, kontynuował przedstawianie ww. informacji. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że w dniu 25 października 

br. odbyło się posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

w którym uczestniczył Komendant Państwowej Straży Pożarnej Pan Czesław Młynarczyk oraz 

Komendant Miejsko-Gminny OSP w Kożuchowie Pan Mariusz Werłos, którzy w szczegółowy 

sposób omówili ww. informację. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o uszczegółowienie problemu w Jednostce 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Lasocinie. 

Ozgowicz Sławomir – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowej Soli oznajmił, że problem związany jest z zakupem samochodu ratowniczo-gaśniczego 

typu Star, ponieważ w dalszym ciągu nie jest wyremontowany i przygotowany do wyjazdu na 

akcje ratownicze.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny zapytał, czy problem dotyczy również czynnika ludzkiego, 

który miał miejsce wcześniej. 

Ozgowicz Sławomir – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowej Soli stwierdził, że czynnik ludzki może zawinić tylko wtedy, jeśli pojawi się alarm, 

a jednostka nie wyjedzie na akcję ratowniczą. Następnie Zastępca Komendanta dodał, że na 

dzień dzisiejszy trudno jest stwierdzić, czy w sytuacji związanej z brakiem przystosowania 

pojazdu ratowniczego zawinił czynnik ludzki.  

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie, przedstawił 

informację z funkcjonowania służb Policji, odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne 

w Gminie Kożuchów. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że w dniu 25 października 

br. odbyło się posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Kożuchowie, na 

którym szczegółowo omówiono ww. informację. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, jak Policja ocenia stan bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Kożuchów oraz czy Policja porównuje sytuacje w innych gminach, by poprawić stopień 

bezpieczeństwa.  

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie stwierdził, że 

stopień przestępczości na terenie Gminy Kożuchów jest niższy w porównaniu do innych gmin, 

ponieważ mniejsza jest ilość niebezpiecznych zdarzeń. Zastępca Komendanta dodał, że jako 

przykład można podać ilość interwencji oraz brak zdarzeń kryminalnych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą do Komendanta 

Powiatowego Policji w Nowej Soli w sprawie wysłania patrolu drogówki do miejscowości 
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Radwanów, aby przestrzec poruszających się zbyt szybko kierowców po nowo wyremontowanej 

drodze w kierunku miejscowości Jarogniewice. Radny uzasadnił, że na drodze znajduje się 

przejście dla pieszych, po którym poruszają się dzieci. 

Karpiński Grzegorz – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Nowej Soli oznajmił, że 

zgłoszenie zostało przyjęte. Następnie dodał, że na wskazane miejsce zostanie wysłany patrol 

policji.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 

25 października br. odbyło się posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, na którym szczegółowo omówiono informację z funkcjonowania Straży 

Miejskiej w Kożuchowie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z funkcjonowania Straży 

Miejskiej w Kożuchowie, odpowiedzialnej za bezpieczeństwo publiczne w Gminie Kożuchów. 

/Informacja w załączeniu/ 

Następnie Burmistrz Kożuchowa podziękował za współpracę wszystkim służbom 

odpowiedzialnym za bezpieczeństwo na terenie Gminy Kożuchów.  

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ze względu na 

wcześniejsze informowanie o nieobecności na sesji Rady Miejskiej Dyrektora Centrum Kultury 

„Zamek” w Kożuchowie, w dniu 21 października br. podczas posiedzenia Komisji Gospodarki 

i Budżetu, omówiono szczegółowo realizację zadań statutowych oraz sytuację finansową 

Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o ogłoszenie pięciominutowej przerwy. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę w obradach. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wznowił obrady. 

Kulczycka Anna – Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kożuchowie, przedstawiła 

informację z realizacji zadań statutowych Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kożuchowie. 

/Informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała na jakim poziomie jest zakup nowych książek oraz w jaki 

sposób biblioteka stara się, aby pozyskać dodatkowe środki na uzupełnienie swoich zbiorów 

w nowości wydawnicze. Następnie radna dodała, że jest zadowolona z prowadzonych zajęć 

i z przygotowywanych atrakcji dla dzieci i czytelników. 

Kulczycka Anna – Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kożuchowie oznajmiła, że 

dotacja ministerialna przyznawana jest na podstawie danych statystycznych i jeśli z roku na rok 

ubywa czytelników, wówczas dotacja jest zmniejszana. Dyrektor dodała, że razem 
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z pracownikami stara się najlepiej jak można, aby zatrzymać obecnych czytelników oraz 

pozyskać nowych. Następnie Dyrektor dodała, że zakup nowych książek uzależniony jest od 

okresu przyznania dotacji, ponieważ termin przypada na koniec września. Dyrektor podkreśliła, 

że dużo książek dla biblioteki przekazywanych jest przez czytelników, które na początku roku 

kalendarzowego zostają opracowane i zostają wystawione na półkę. Na zakończenie wypowiedzi 

Dyrektor dodała, że nie miała zgłoszeń dotyczących zbyt małej ilości posiadanych książek.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeśli pojawią się 

pytania związane z Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, wówczas odpowiedzi udzieli 

Burmistrz Kożuchowa. 

Jakóbczak Tomasz – radny poinformował, że podczas ostatniej rozmowy poprosił Dyrektor 

Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, aby służbowe wyjazdy Dyrektora CK „Zamek” były 

planowane w innym terminie, niż planowane są posiedzenia sesji Rady Miejskiej, które zawsze 

odbywają się w ostatnim tygodniu każdego miesiąca. Na zakończenie wypowiedzi radny 

stwierdził, że w tym przypadku bezsensowne są informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

o możliwości udzielenia odpowiedzi na pytania związane z CK „Zamek” przez Burmistrza 

Kożuchowa.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że taka informacja jest jak 

najbardziej sensowna dodając, że podobna sytuacja zaistniała wcześniej z Prezesem P.U.K. 

USKOM, który od tamtej pory uczestniczy w każdym posiedzeniu. 

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, przedstawił 

informację z realizacji zadań statutowych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Kożuchowie. /Informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, co przez pierwszy rok w koncepcji funkcjonowania 

MOSiR-u zmieniłby Dyrektor zarządzanej jednostki. Radna uzasadniła, że takie podsumowanie 

może usprawnić funkcjonowanie jednostki w przyszłym roku. Następnie radna nawiązała swoją 

wypowiedź do wypowiedzi Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy, która stwierdziła, 

że jest zadowolona z ilości posiadanych książek, co budzi wątpliwości radnej, ponieważ jej 

zdaniem każdy bibliotekarz chciałby posiadać jak najwięcej książek dostępnych dla czytelników.  

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji stwierdził, że 

chciałby aby zostało zwiększone zatrudnienie o co najmniej jedną osobę, która zajęłaby się 

sprawami technicznymi, konserwatorskimi oraz organizacyjnymi, ponieważ w momencie 

nieobecności Dyrektora, nie ma nikogo, kto mógłby się tym zająć. Następnie Dyrektor zwrócił 

uwagę na częste zgłoszenia mieszkańców w sprawie zorganizowania sportowych inicjatyw dla 

mieszkańców, natomiast w momencie ich organizacji, brak jest chętnych ze strony 

mieszkańców. Dyrektor podkreślił, że taka sytuacja miała miejsce podczas organizowania 
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Turnieju Smoczych Łodzi. Następnie Dyrektor stwierdził, że kłopot dotyczy również 

zorganizowania Turnieju Tenisa Stołowego, ponieważ w mieście brakuje miejsca do 

usytuowania na stałe stołu do tenisa stołowego, w celu umożliwienia treningów przyszłym 

zawodnikom oraz mieszkańcom.  

Perdian Halina – radna, zwróciła uwagę na problem dotyczący przejazdu wózków dziecięcych 

przez teren „glinianek” i poprosiła o utwardzenie terenu. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zadawanie pytań 

związanych z realizacją zadań statutowych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Kożuchowie, natomiast inne spostrzeżenia zgłaszać w punkcie dotyczącym spraw różnych.  

Perdian Halina – radna poinformowała, że złoży stosowny wniosek w tej sprawie.  

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oznajmił, że jest już 

po wstępnych rozmowach w sprawie wyprofilowania plaży oraz wykonania drenażu przyległej 

ziemi, ponieważ bez tego ziemia będzie często namoknięta, mimo ich utwardzenia. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy imprezy organizowane przez MOSiR są 

wystarczająco rozpropagowane.  

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji stwierdził, że każda 

informacja, oprócz umieszczania jej na stronie internetowej, jest wywieszana na tablicy ogłoszeń 

przed Urzędem Miejskim w Kożuchowie oraz na słupach ogłoszeniowych. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi żartobliwie zwrócił 

uwagę, że mieszkańcy najczęściej czytają informacje, które umieszczane są na drzewach przez 

niektóre osoby, mimo zakazu wywieszania ich w taki sposób.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, jakie koszty musiałaby ponieść gmina, aby w pełni 

usprawnić funkcjonowanie „glinianek”, aby w przyszłym roku nie okazało się, że potrzebne są 

kolejne nakłady pieniężne.  

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji stwierdził, że obecnie 

nie jest w stanie określić konkretnej sumy. Dyrektor zwrócił uwagę, że w momencie otrzymania 

projektu z PWSZ w Sulechowie, ta kwota może zostać przybliżona. Następnie Dyrektor dodał, 

że wszystko jest uzależnione oczekiwaniami mieszkańców, a przede wszystkim możliwościami 

gminy.  

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że oczekiwania są takie, aby inicjatywa nie została 

zaniedbana oraz aby pieniądze z Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego nie zostały 

wyrzucone w przysłowiowe „błoto”. Zdaniem radnego należy zmniejszyć spad plaży oraz 

utwardzić teren. Następnie radny poprosił o wykonanie przykładowego zestawienia kosztów 

w tej sprawie, które pomogłoby uniknąć takiej sytuacji. 
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Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oznajmił, że nie 

uważa, że kwota 70 000,00 zł. z Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego została wyrzucona 

w przysłowiowe „błoto”, ponieważ większość mieszkańców jest zadowolona z kąpieliska, 

o czym świadczyła duża frekwencja kapiących się latem mieszkańców. Następnie Dyrektor 

dodał, że dzięki inicjatywie Przewodniczącego Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego, 

kąpielisko zaczęło funkcjonować prawidłowo.  

Jakóbczak Tomasz – radny wyjaśnił, że nie ma zarzutów co do podjętej inicjatywy i cieszy się 

z jej realizacji, natomiast obecnie kwestia dotyczy dalszego jej utrzymania i rozwinięcia. 

Następnie radny dodał, że chciał dowiedzieć się o przykładowych kosztach, które Gmina 

musiałaby ponieść, aby usprawnić i polepszyć funkcjonowanie kąpieliska w przyszłym roku. 

Radny oznajmił, że nie stwierdził że przeznaczone środki na ten cel zostały wyrzucone 

w „błoto”, tylko że chciałby tego uniknąć i poprosił Dyrektora MOSiR-u o sprostowanie swojej 

wypowiedzi w tej kwestii. 

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, przeprosił radnego 

za wynikłe nieporozumienie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził nadzieję, że po wykonaniu 

pierwszego kroku inicjatywa się rozszerzy. Następnie Przewodniczący dodał, że w swoich 

rozmowach przekonuje Burmistrza Kożuchowa, aby w budżecie gminy przeznaczyć jakąś część 

kwoty na zainwestowanie w teren kąpieliska.  

Perdian Halina – radna oznajmiła, że osobiście zbierała podpisy na omawianą inicjatywę. 

Następnie radna zauważyła, że podczas wcześniejszych rozmów została obiecana zjeżdżalnia, 

zadaszenie oraz ławki. Radna podkreśliła, że będzie dążyć do obiecanego stanu kąpieliska. Na 

zakończenie wypowiedzi radna poprosiła, aby projektanci z PWSZ w Sulechowie, podczas 

projektowania zwrócili uwagę na utwardzenie terenu oraz ujęcie zjeżdżalni i zadaszenia.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, podziękował Dyrektorowi MOSiR-u 

za pierwszy rok współpracy i wyraził nadzieję na dalsze realizowanie wspólnych planów.  

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego 

w Kożuchowie, przedstawiła informację z realizacji zadań statutowych organizacji i jednostek 

związanych ze sportem, kulturą, rekreacją i turystyką, dotyczącą klubów sportowych 

i stowarzyszeń. /Informacja w załączeniu/ 

Jarosz Sylwin – Wiceprezes Zarządu Związku Żołnierzy Wojska Polskiego – Koła Nr 10 im. 

13 Pułku Zmechanizowane w Kożuchowie, podziękował za wsparcie zadania publicznego, 

polegającego na opracowaniu i wydrukowaniu pierwszego wydawnictwa  w zakresie fotografii 

pamięciowej dotyczącej byłej Jednostki Wojskowej. Następnie Wiceprezes Koła Nr 10 im. 

13 Pułku Zmechanizowane w Kożuchowie wręczył radnym ww. opracowanie. 
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Brzezińska Barbara – radna wspomniała, że miała przyjemność pracować w komisji 

konkursowej, która przyznawała dotacje w zakresie kultury, sportu, turystyki i rekreacji 

organizacjom pozarządowym. Następnie radna oznajmiła, że po zakończeniu pracy komisji 

konkursowej, złożyła interpelację w sprawie zrównoważonego podziału przyznawanych 

środków organizacjom, ponieważ zdaniem radnej podczas określania i przyznawania 

dofinasowań, panują pewne dysproporcje i większe środki finansowe przeznaczane są na sport, 

niż na kulturę. Na zakończenie wypowiedzi radna skierowała zapytanie do Kierownika 

Wydziału Oświaty Kultury i Sportu, czy w przyszłym roku te proporcje zostaną wyrównane.  

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego 

w Kożuchowie oznajmiła, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie określić w jakiej kwocie 

zostaną zwiększone środki, ponieważ obecnie trwają prace nad przygotowaniem budżetu gminy. 

Następnie Kierownik Wydziału zapewniła, że środki na kulturę zostaną zwiększone.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że prośby w tej kwestii 

skierowane do Kierownika Wydziału Oświaty Kultury i Sportu są zbędne, ponieważ oczywiste 

jest, że chciałaby aby było ich jak najwięcej. Następnie radny podkreślił, że budżet gminy 

uchwalają radni i między innymi od rady zależy, jaka kwota i na jaki cel zostanie przeznaczona. 

Brzezińska Barbara – radna zauważyła, że tradycją funkcjonowania Rady Miejskiej 

w Kożuchowie stają się riposty między radnymi. Następnie radna oznajmiła, że uważnie 

przyjrzy się jaki w przyszłym roku zostanie zaproponowany budżet na kulturę, dodając że dzięki 

pracy w takich komisjach widać jakie jest zapotrzebowanie stowarzyszeń, a jaka propozycja 

gminy, która na koniec pracy w takiej komisji pozostawia niedosyt.  

 

Do pkt. 6. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Następnie Burmistrz oznajmił, że na sesji w dniu 27 września br. złożono 14 interpelacji. 

Wyznaczony termin udzielenia odpowiedzi został wyznaczony do dnia 26 października br. 

(21 dni roboczych od dnia ich zgłoszenia). Do dnia 27 października br. zostały udzielone 

wszystkie odpowiedzi.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, podziękował za wykonanie wnioskowanego ogrodzenia po 

dawnej kamienicy przy ulicy Limanowskiego. Następnie radny poprosił o usunięcie drzew, 

których korzenie mogą burzyć strukturę murów obronnych oraz o uporządkowanie terenu. 

Jakóbczak Tomasz – radny, podziękował Burmistrzowi Kożuchowa za udzielenie odpowiedzi 

na interpelację w sprawie zweryfikowania uciążliwego zapachu na terenie miasta Kożuchów. 
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Następnie radny skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, o termin wnioskowanej 

weryfikacji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że termin musi zostać uzgodniony 

z przedsiębiorcami, u których jest podejrzenie produkcji uciążliwego zapachu.  

Jakóbczak Tomasz – radny, zgodził się z wypowiedzią Burmistrza Kożuchowa zaznaczając, że 

sprawa musi zostać doprowadzona do końca.   

 

Do pkt. 7. 

Brzezińska Barbara – radna, podziękowała przybyłym licznie mieszkańcom z terenu ulic 

przyległych do byłej Jednostki Wojskowej. Następnie radna odczytała oświadczenie cyt.: 

„Chciałabym w imieniu mieszkańców ulicy Młynarskiej i przyległych podziękować Firmie P.U.K. 

USKOM w Kożuchowie za uwzględnienie sugestii mieszkańców dotyczących uporządkowania 

sieci kanalizacji sanitarnej, wodociągowej i deszczowej, za otwartość i reagowanie na 

indywidualne problemy mieszkańców.”. /Oświadczenie w załączeniu/. 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył interpelację w sprawie akcji informacyjnej odnośnie 

zagrożenia tzw. „zaczadzeniem” oraz w sprawie uczestniczenia na sesjach dyrektorów 

podległych spółek i jednostek – m. in. dyrektora CK „Zamek” w Kożuchowie, zwłaszcza gdy 

tematy poruszane na sesji dotyczą tych instytucji. Następnie radny złożył wniosek 

o przygotowanie i przedstawienie harmonogramu rozwoju kąpieliska „glinianek”, aby zdaniem 

radnego nie zaprzepaścić tego, co zostało już wykonane. Następnie radny powtórzył interpelację 

w sprawie rozpoznania uciążliwego zapachu na terenie miasta.  

 

Do pkt. 8.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych w Gminie Kożuchów. /numer druku XXXIV/1/16/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 4, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 8.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości w Gminie Kożuchów. /numer druku 

XXXIV/2a/16/ 

Brzezińska Barbara – radna, oznajmiła że podczas opiniowania Komisji Spraw Społecznych, 

jako jedyna wstrzymała się od głosowania. Radna dodała, że podczas posiedzenia komisji 

zwróciła się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa o przesłanie projektu wydatków budżetowych 

na 2017 rok, która została zrealizowana. Radna dodała, że radni powinni wiedzieć na co zostanie 

przeznaczona powstała nadwyżka, mimo wszelkich niechęci wynikających z podwyższenia tej 

kwoty i uiszczania opłat przez mieszkańców. Radna zaznaczyła, że należy pamiętać, że powstała 

nadwyżka zostanie przeznaczona na konkretną inwestycję na terenie Gminy Kożuchów. Na 

zakończenie wypowiedzi radna oznajmiła, że zagłosuje za podwyższeniem wysokości stawek 

podatku od nieruchomości.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że nie do końca zgadza się 

z wypowiedzią radnej Barbary Brzezińskiej, ponieważ na wykonanie konkretnych inwestycji 

planowane jest zaciągnięcie kredytu przez Gminę Kożuchów i decyzja w sprawie podjęcia 

uchwały należy do każdego z osobna. 

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że rozumie wypowiedź radnego Marcina Jelinka oraz 

że każdy ma swoje interesy w tej kwestii i może poczuć pewien niedosyt z powodu nie 

wykonania inwestycji na danym terenie. Następnie radna dodała, że z perspektywy czasu do 

budżetu gminy będzie wpływać coraz więcej środków i gmina będzie mogła pozwolić sobie na 

liczniejsze wykonanie inwestycji.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że zgadza się z wypowiedzią 

radnej Barbary Brzezińskiej, ponieważ posiada podobną argumentację. Następnie 

Przewodniczący dodał, że wnioskował o zmniejszenie podwyższonej kwoty podatku, stąd do 

projektu uchwały została dołączona autopoprawka. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 9, przeciw – 2, wstrzymało się od 

głosu – 3, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.8.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. /numer 

druku XXXIV/3/16/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy rondu na terenie miasta Kożuchów. /numer druku XXXIV/4/16/ 

Król Tadeusz – Prezes Zarządu Związku Żołnierzy Wojska Polskiego – Koła Nr 10 im. 

13 Pułku Zmechanizowane w Kożuchowie, odczytał uzasadnienie dlaczego rondo powinno 

upamiętnić istnienie 13 Pułku Zmechanizowanego.  /Uzasadnienie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował za przybycie członkom 

Koła Nr 10 im. 13 Pułku Zmechanizowane w Kożuchowie. 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy w sprawie nadania nazwy rondu były składane inne 

wnioski oraz czy była podana informacja dla mieszkańców o takiej możliwości. Następnie radny 

dodał, że ceni zaangażowanie i doprowadzenie sprawy do końca przez Koło Nr 10 im. 13 Pułku 

Zmechanizowane w Kożuchowie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że formalnie wpłynął tylko 

jeden wniosek w tej sprawie w dniu 18 grudnia 2014 roku. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na posiedzeniu jednej z Komisji radny 

Adrian Pikulski złożył propozycję nadania nazwy Rondo PCK lub Honorowych Krwiodawców 

Krwi, jednak formalnie pismo nie wpłynęło. Następnie Burmistrz dodał, że w mediach pojawiała 

się informacja w sprawie nadania nazwy rondu, jednak wnioski z propozycją nie wpłynęły. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jest za proponowaną nazwą ronda 

ujętą w projekcie uchwały.  

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że osobiście związana jest z byłą Jednostką Wojskową 

oraz uważa, że należy jej się takie uhonorowanie, dodając że na stałe wpisała się ona w historię 

miasta.  

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że również czuje się osobiście związany z byłą Jednostką 

Wojskową. Następnie dodał, że również uważa że jest to godne uhonorowanie, jednak takie 

decyzje zdaniem radnego powinny być podejmowane w drodze konsultacji z mieszkańcami.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 8.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji wspólnie z Gminami: Kolsko, Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń 

i Siedlisko przedsięwzięć w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja Publiczna – Centra 

Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego”. /numer druku XXXIV/5/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXIV/6/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od  

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów.  /numer druku XXXIV/7/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXXIV/8/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2016 – 2030. /numer druku XXXIV/9/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 8.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego 

subObszaru Funkcjonalnego. /numer druku XXXIV/10/16/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego subObszaru 

Funkcjonalnego. /numer druku XXXIV/10/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8.11. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól w celu realizacji projektu pn. „Przyjazna 

Komunikacja Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru  

Funkcjonalnego” w 2016 roku. /numer druku XXXIV/11/16/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Gminie Nowa Sól w celu realizacji projektu pn. „Przyjazna Komunikacja 

Publiczna – Centra Obsługi Pasażerów Nowosolskiego subObszaru  Funkcjonalnego” w 2016 

roku. /numer druku XXXIV/11/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 9. 

Brzezińska Barbara – radna, jako Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej w nawiązaniu do 

podanej informacji o spotkaniu Burmistrza Kożuchowa z pełnomocnikiem wojewody w sprawie 

remontu mieszkań zapytała, czy budynek pokoszarowy ma szanse, żeby został wyremontowany 

dla potrzeb mieszkańców w ramach rządowego programu „Mieszkanie +”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że uczestniczył również w spotkaniu 

w Ministerstwie Infrastruktury, gdzie został poinformowany, że program mieszkaniowy będzie 

mocno realizowany na terenie całego kraju. Następnie Burmistrz dodał, że zaproponował 

wicewojewodzie, aby wyremontować wspomniany budynek i przeznaczyć go na rządowe 

mieszkania. Następnie dodał, że wicewojewoda był zachwycony takim rozwiązaniem i wysoko 

określił szanse powodzenia takiego rozwiązania, ponieważ rząd przygotowując program 

wspominał o działkach należących do Skarbu Państwa, które w większości nie posiadają 
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potrzebnej infrastruktury wodno-kanalizacyjnej oraz drogowej, a Gmina Kożuchów proponuje 

gotowy budynek przeznaczony tylko do remontu. Podczas wypowiedzi Burmistrz zaznaczył, że 

jeżeli dojdzie do realizacji tego przedsięwzięcia, umowa może zostać skonstruowana w taki 

sposób, aby część wyremontowanych mieszkań została przeznaczona na cele gminy. Następnie 

Burmistrz oznajmił, że o mieszkania z rządowego programu będą mogli ubiegać się mniej 

zamożni mieszkańcy, ponieważ czynsz będzie mniejszy niż na wolnym rynku. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz stwierdził, że cieszy się że program „500+” poprawił status materialny 

mieszkańców, którzy zaczęli regulować swoje zadłużenia względem gminy, wynikające 

z wynajmu mieszkań, a co za tym idzie przeznaczenie większych środków między innymi na 

wymianę okien lub remont dachu w mieszkaniach komunalnych. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, aby zabezpieczyć 

wspomniany budynek pokoszarowy, aby w dalszym ciągu nie niszczał. Następnie 

Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że proponował powołanie komisji ds. nazewnictwa, która 

zajmowała by się między innymi propozycjami nazw ulic. Na zakończenie wypowiedzi 

Wiceprzewodniczący Rady wyraził nadzieję, że znajdzie się postument, który zostanie 

umieszczony na rondzie, na którym zostanie umieszczona oznaka pułkowa i herb miasta 

Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na postumencie znajdzie się oznaka 

pułkowa oraz herb miasta Kożuchów.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa nawiązał do wypowiedzi radnej Barbary 

Brzezińskiej informując, że spółka P.U.K. USKOM posiada tylko jedną brygadę ZWiK i prace 

remontowe przy ulicy Młynarskiej były wykonywane przez podwykonawcę Firmę HOSSA, 

której zdaniem mieszkańca również należą się podziękowania. Następnie mieszkaniec 

pogratulował radnym pozytywnego głosowania w sprawie podwyższenia podatków i zwrócił się 

do radnego Tomasza Jakóbczaka z prośbą o przygotowanie na następną sesję Rady Miejskiej 

projektu uchwały w sprawie obniżenia diet radnym Rady Miejskiej w Kożuchowie, ponieważ 

zdaniem mieszkańca wydatki są bardzo potrzebne. W następnej kolejności mieszkaniec zwrócił 

się do radnego Zdzisława Szukiełowicza z prośbą o złożenie projektu uchwały w sprawie 

przekazania powstałej nadwyżki z obniżonych diet na pomoc wspólnotom mieszkaniowym nie 

wpisanym do rejestru zabytków. Następnie mieszkaniec Kożuchowa zwrócił się z zapytaniem do 

Prezesa P.U.K., jak pracuje się Panu Edwardowi Stefaniakowi na stanowisku specjalista ds. 

technicznych, który zatrudniony jest na umowę zlecenie. Mieszkaniec dodał, że nadzorującym 

prace remontowe przy budynku Klasztorna 3 został Pan Edward Stefaniak, który zdaniem 

mieszkańca został narzucony odgórnie wspólnocie mieszkaniowej przy ulicy Klasztorna 3. 

Mieszkaniec w swojej wypowiedzi stwierdził, że jeśli remont budynku nie nastąpi do końca 
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bieżącego roku, wówczas wspólnota mieszkaniowa będzie musiała zwrócić całą kwotę 

refundacji i kredytu. Mieszkaniec w swojej wypowiedzi podkreślił, że wykonawca robót 

budowlanych powinien być wybierany na początku roku, aby mógł zaplanować całoroczną pracę 

swoich pracowników, ponieważ obecnie wykonawca remontu przy ulicy Klasztorna 3, nie 

posiada pracowników i prace przy tym budynku odbywają się z kilkudniowymi przerwami, co 

skutkować może niewywiązaniem się wykonawcy z zawartej umowy, a co za tym idzie 

oddaniem refundacji przez wspólnotę mieszkaniową.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał do porządku mieszkańca 

Kożuchowa Pana Pawła Mrowca. Następnie poprosił o ustosunkowanie się do wypowiedzi. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że pod względem formalnym i prawnym nie ma 

możliwości dofinansowania wspólnot mieszkaniowych, których budynki nie są wpisane do 

rejestru zabytków. Radny dodał, że nie będzie komentował uprawianej polityki przez 

mieszkańca Kożuchowa, ponieważ zdaniem radnego mieszkaniec swoją wypowiedzią 

wprowadza w błąd radnych i mieszkańców. Następnie radny dodał, że z inicjatywy radnego 

został utworzony fundusz pomocowy dla wspólnot, które posiadają obiekty zabytkowe, gdzie 

w bieżącym roku zostało to zrealizowane i rozdysponowane na podstawie złożonych wniosków 

przez wspólnoty mieszkaniowe.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa oznajmił, że zdaje sobie sprawę z tego, że radni 

Rady Miejskiej w Kożuchowie nie podjęli uchwały w sprawie refundacji wspólnotom 

mieszkaniowym, których budynki nie są wpisane do rejestru zabytków. Następnie mieszkaniec 

podkreślił, że zwrócił się tylko z prośbą o przygotowanie i podjęcie uchwały w sprawie 

obniżenia diet radnym Rady Miejskiej i o przekazanie powstałej nadwyżki na dofinansowanie 

dla wspólnot mieszkaniowych, których budynki nie są wpisane do rejestru zabytków. 

Mieszkaniec oznajmił, że cieszy się z utworzonego funduszu dla wspólnot mieszkaniowych, 

które posiadają obiekty zabytkowe. Następnie dodał, że radny Zdzisław Szukiełowicz jest 

w błędzie, ponieważ uchwała która została przegłosowana zmieniała tylko datę wpływu 

wniosków, natomiast została podjęta już w 2010 roku. Na zakończenie wypowiedzi mieszkaniec 

oznajmił, że  nie chce nikogo wprowadzać błąd. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zwrócił się z prośbą do mieszkańca Kożuchowa Pana 

Pawła Mrowca, aby podczas publikowania swoich wpisów na portalach społecznościowych nie 

mijał się z prawdą, ponieważ mieszkaniec w swoim wpisie stwierdził, że wspólnota 

mieszkaniowa przy ulicy Klasztornej 3 jest wpisana do rejestru zabytków, a prawdą jest że nie 

jest wpisana do rejestru zabytków. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o ograniczenie polemiki w tej 

sprawie. 
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Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa, przeprosił za wpis, który mógł być pomyłką. 

Następnie mieszkaniec poinformował, że wspólnota mieszkaniowa przy ulicy Klasztornej 3 

dostała refundację za termomodernizację z Banku Krajowego i do końca bieżącego roku 

wspólnota musi wywiązać się z umowy, w przeciwnym razie będzie musiała zwrócić przyznaną 

refundację w wysokości około 60 000,00 zł. Na zakończenie wypowiedzi mieszkaniec oznajmił, 

że przyznanie refundacji odbyło się dzięki pomocy Pani Agnieszki Kłopotek, która złożyła 

wniosek.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie chciałby wypowiadać się o Pani 

Agnieszce Kłopotek i zdaniem Burmistrza dobrze się stało, że Pani Agnieszka nie jest już 

kierownikiem, który w spółce P.U.K. USKOM zajmował się wspólnotami mieszkaniowymi, 

ponieważ podczas pełnienia przez nią funkcji kierownika panował bałagan i pojawiały się błędy 

w dokumentacji, które skutkowałyby nieprzyznaniem refundacji. Następnie Burmistrz ponownie 

zwrócił się z prośbą do mieszkańca, aby umieszczane wpisy przez mieszkańca na portalach 

społecznościowych nie mijały się z prawdą. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że 

prace remontowe przy Klasztornej 3 mogą być wstrzymywane przez Konserwatora Zabytków, 

który wybiera i akceptuje potrzebne materiały i kolory farb potrzebne do przeprowadzenia 

remontu, dodając że na dzień dzisiejszy priorytetem są kamienice, które są wpisane do rejestru 

zabytków, ponieważ są w katastrofalnym stanie.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa oznajmił, że radny Henryk Zieliński interweniował 

w tej sprawie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, przywołał do porządku mieszkańca 

Kożuchowa, informując że należy poczekać na pozwolenie udzielenia głosu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie boi się krytyki i poprosił, aby 

umieszczane wpisy na portalach społecznościowych nie mijały się z prawdą. 

Walczak Piotr – Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego „SG”, przedstawił informację 

z działalności i realizacji zadań Uczniowskiego Klubu Sportowego. /Informacja w załączeniu/ 

Jakóbczak Tomasz – radny, przypomniał o zorganizowaniu wizytacji kanału rzeczki 

„Kożuszna”, w celu zweryfikowania uciążliwego zapachu na terenie miasta. Radny poprosił 

o wcześniejszą informację o planowanym spotkaniu, ponieważ chciałby w nim uczestniczyć.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystko zależy od obecności właściciela 

przedsiębiorstwa „Jerzyny Meyer”. 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, zapytał czy droga gminna, która 

prowadzi przez las z Mirocina Dolnego w kierunku Studzieńca zostanie przekazana w całości 

Lasom Państwowym, ponieważ jeśli Lasy Państwowe przejęły by tą drogę, wówczas 

wyremontowały by jej drugą część i dzięki temu mieszkańcy mogliby z niej korzystać.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że podobna sytuacja zaistniała w sprawie 

drogi prowadzącej do Kierzkowic. Burmistrz dodał, że prawdopodobnie rozwiązanie w tej 

kwestii może zostać zrealizowane na zasadzie użyczenia tych dróg Lasom Państwowym, jednak 

istnieje obawa, że Wojewoda Lubuski ponownie uchyli tego rodzaje próby. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz dodał, że jeśli Wojewoda zaakceptowałby takie rozwiązanie, wówczas 

Lasy Państwowe mogłyby wyremontować wspomniane drogi.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, zapytał kiedy można spodziewać się 

ewentualnej odpowiedzi w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że postara się aby na najbliższą sesję 

Rady Miejskiej został przygotowany stosowny projekt uchwały w tej sprawie.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, zapytał czy Ochotnicze Straże 

Pożarne same mają decydować o sprzęcie, który został przekazany z gminy jednostkom OSP 

i który uległ zużyciu, czy zostanie oddelegowany odpowiedni pracownik, który wykona 

likwidację sprzętu.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy poinformował, że sprzęt przekazywany jest na 

własność jednostkom OSP i oddelegowany pracownik może być jedynie w charakterze 

konsultanta.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny oznajmił, że pracownik który zajmuje 

się jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych w inny sposób o tym informował, dlatego chciał 

upewnić się co do tej kwestii.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, nawiązał do tematu w sprawie 

przekazania dróg Lasom Państwowym zauważając, że podobny problem dotyczył działki 

w Broniszowie. Następnie radny zapytał, czy w jakiś sposób można połączyć te przejęcia.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że niestety nie ma takiej możliwości. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, skierował zapytanie do 

radnej Haliny Perdian, na jakiej podstawie radna zaproponowała likwidację Szkoły Podstawowej 

w Mirocinie Dolnym i przeniesienie dzieci do nowej podstawówki, która miałaby powstać 

w budynku po gimnazjum.  

Perdian Halina – radna stwierdziła, że podczas odbytego spotkania Burmistrz Kożuchowa 

między innymi zaproponował takie rozwiązanie. Następnie radna dodała, że byłaby za takim 

rozwiązaniem, ponieważ zwiększyło by to liczbę dzieci w klasach.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jeszcze w tej sprawie nie 

ma odgórnej decyzji, więc na obecną chwilę niepotrzebne są dywagacje w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że padały różne propozycje w tej sprawie, aby 

poszukać ilości dzieci w Kożuchowie z ekonomicznego punktu widzenia. Następnie Burmistrz 
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oznajmił, że Szkoła Podstawowa w Mirocinie Dolnym zostanie, ponieważ między innymi 

zostało zlecone wykonanie nowej stolarki okiennej w budynku tej szkoły. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz podkreślił, że na dzień dzisiejszy nie ma tematu zamknięcia Szkoły 

w Mirocinie Dolnym. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że podczas spotkania na którym część radnych była 

nieobecna, były dyskusje w tej sprawie, jednak deklaracje w sprawie zamknięcia Szkoły 

Podstawowej w Mirocinie Dolnym nie padły z ust Burmistrza Kożuchowa i nawet z jego strony 

nie było takiej propozycji. Radny podkreślił, że była to luźna rozmowa bez jakichkolwiek 

deklaracji i dopóki nie ma stanowiska ze strony rządu i koalicji w tej sprawie, należy uciąć 

wszelkie spekulacje.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi stwierdził, że wszystko 

zaczyna się od plotek, które trwają latami i na koniec przychodzi ich realizacja. Na zakończenie 

wypowiedzi radny wyraził nadzieję, że nigdy nie powróci się do tematu likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Mirocinie Dolnym. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował za uczestniczenie w sesji Rady Miejskiej 

przybyłej delegacji z Koła nr 10 im. 13 Pułku Zmechanizowanego. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, skierował zapytanie do radnego 

Zdzisława Szukiełowicza, aby rozwinął temat koalicji w radzie, ponieważ chciałby wiedzieć kto 

się w niej znajduje, ponieważ nic o niej nie wie. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że Wiceprzewodniczący Rady dokładnie wie o co 

chodzi. Następnie radny dodał, że miał na myśli koalicję w sejmie.  

 

Do pkt. 10. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXIII został przyjęty większością głosów. /za – 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 11. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:20. 

      

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


